

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN VEGETABLE OIL INDUSTRIES Date: 21-08-2023 11:07:15 AM Subject: Annual Report	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الزيوت النباتية الأردنية التاريخ: 2023-08-21 AM 11:07:15 الموضوع: التقرير السنوي
Annual Report 2022 With reference to the company's annual report for the year 2022, we show you Item No. 13/D regarding the prices of the company's issued securities According to the annual closing price of the share for the last five years. year price 2022 2.50 2021 2.90 2020 2.85 2019 2.78 2018 1.87	التقرير السنوي ٢٠٢٢ بالإشارة الى التقرير السنوي للشركة عن العام ٢٠٢٢ فإ ننا نبين لكم البند رقم ١٣/ د والذي يخص أسعار الاوراق الماليه المصدره للشركة حسب سعر الاغلاق السنوي للسهم بالدينار وذلك عن أخر خمسة سنوات. العام سعر الاغلاق 2022 2022 2.90 2021 2.85 2020 2.78 2019 1.87 2018
31-12-2022	31-12-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: basem kokash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: basem kokash